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1. 
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Affects Title
Attached
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Reason for Rejection and Comments (Internal Use Only)
@teranet.ca
Date
Telephone No. 1 (844) 737-5684 (toll free)
Authorization/Receipt Number
NOTICE:
Personal Information which you provide is being collected under The Real Property Act, The Registry Act and The Freedom of Information and Protection of Privacy Act (FIPPA), s. 36(1)(b) for the purpose of registering interests in land in a public registry. 
Our privacy policy can be found at https://teranetmanitoba.ca/privacy/.  If you have questions about the collection of personal information, contact the General Manager, 500-200 Graham Ave, Winnipeg, Manitoba R3C 4L5. Telephone: 1 (844) 737-5684 (toll free).
AVIS:
Les renseignements personnels que vous fournissez sont recueillis en vertu de la Loi sur les biens reels, de la Loi sur l’enregistrement foncier et de la Loi sur l’accès à l’information et la protection de la vie privée (LAIPVP), art. 36, du par. 1b), dans le but d’enregistrer vos intérêts fonciers dans un registre publique.
Notre politique de confidentialité se trouve au https://teranetmanitoba.ca/fr/securite-des-renseignements/. Pour toute question relative à la collecte de renseignements personnels, veuillez communiquer avec la Direction générale au 500-200, Av Graham, Winnipeg, Manitoba  R3C 4L5 ou au 1 (844) 737-5684 (gratuit).
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You have reached the minimum number of required items.
You have exceeded the allowed character limit, please select ‘attached’ and an Additional Information page will be created for you.
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